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Abstract (en)
[origin: WO2014206637A1] The centrifugal pump (1) comprises a plurality of pump stages which are axially arranged between a top part (4) and a
base part (2). The pump stages are peripherally surrounded by an outer casing (3), and axial end of the outer casing (3) being fastened to the top
part, and the other axial end to the base part ,and the outer casing (3) forming the mechanical connection between the top part (4) and the base part
(2).

Abstract (de)
Die Kreiselpumpe (1) weist mehrere Pumpenstufen auf, welche axial zwischen einem Kopfteil (4) und einem Fußteil (2) angeordnet sind. Die
Pumpenstufen werden umfänglich von einem Außenmantel (3) umgeben, wobei ein axiales Ende des Außenmantels (3) am Kopfteil, das andere
axiale Ende am Fußteil befestigt ist und die mechanische Verbindung zwischen Kopfteil (4) und Fußteil (2) durch den Außenmantel (3) gebildet ist.
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